
مطهری در گفت وگو با »فرهیختگان«: وقفه در لیگ بدون تعطیلی تمرین فایده ای ندارد! 

تعطیلی لیگ به ضرر  پرسپولیس شد

 پرسـپولیس یکـی از تیم هایـی اسـت که بـه تعطیلی و وقفه 

در لیـگ برتـر اعتراض داشـت و مدیرانـش بر این باور بودند 

کـه ایـن وقفـه می توانـد بـه رونـد روبه رشـد آنهـا لطمـه وارد 

کـرده و مسـیر همـوار ایـن تیـم بـرای قهرمانـی را بـا چالـش 

مواجـه کنـد.  البتـه از طرفی حرف سـرخ ها قابل تامل بود و 

آن هـم بـه موضـوع تمرینـات تیم ها در زمـان تعطیلی لیگ 

مربـوط اسـت کـه البتـه موضـع مشـترک همه تیم هاسـت. 

آنهـا معتقدنـد حتـی اگـر بازی هـا لغـو شـود، تیم هـا بـرای 

آمادگـی جهـت حضـور در رقابت هـا بایـد تمرینـات خـود 

را برگـزار کننـد کـه ایـن اتفـاق نمی توانـد ایمنـی چندانـی 

بـرای بازیکنـان ایجـاد کنـد. سـرخ ها بـر این باورنـد که اگر 

یـک تیـم 30، 40 نفـره می توانـد تمریـن کند و مشـکلی از 

لحـاظ شـیوع ویـروس کرونـا نداشـته باشـد، پـس برگزاری 

بـازی بـدون تماشـاگر و بـا حضـور 2 تیـم 11 نفـره در زمین 

و مسـئولان برگزارکننـده کـه سـرجمع 50، 60 نفـر هـم 

نمی شـوند، نمی توانـد خطـری را شـامل حـال تیم ها کند. 

پرسپولیسـی ها که طی چند روز گذشـته و با توجه به اینکه 

تنها یک هفته از لیگ به تعویق افتاده بود و برگزاری سـایر 

رقابت هـا در پـرده ابهـام قـرار داشـت، بـه صـورت علنـی بـه 

ایـن تصمیـم کمیتـه برگـزاری بازی هـا و سـتاد ملـی مبارزه 

بـا کرونـا اعتـراض نکـرده و تنهـا موضـع غیررسـمی بـه ایـن 

تصمیـم احتمالـی گرفتـه بودند. 

حـالا بـا اعـام رسـمی سـازمان لیـگ می توانیـم شـاهد 

جبهه گیـری تیم هایـی مثـل پرسـپولیس کـه در شـرایط 

خوبـی بـه سـر می بردند و می توانسـتند با ادامـه بازی های 

لیـگ نتایـج لازم را کسـب کننـد، باشـیم. 

دیـروز بافاصلـه بعـد از اعام تعطیلی موقـت بازی فرصتی 

دسـت داد تا با حمید مطهری، دسـتیار یحیی گل محمدی 

در پرسـپولیس گفت وگو کنیم. او که تازه تمرین را به پایان 

رسـانده و مشـغول تعویـض لبـاس خـود در رختکـن بـود، با 

شـنیدن خبـر تعطیلـی بازی هـا تا پایان سـال متعجب شـد 

و گفـت: »بالاخـره تعطیـل کردنـد؟« از مربـی پرسـپولیس 

پرسـیدیم کـه بـا ایـن تصمیـم شـرایط پرسـپولیس بـه چـه 

شـکل می شـود، او پاسـخ داد: »قطعـا تعطیـل شـدن لیـگ 

بـه ضـرر مـا تمـام می شـود، امـا حالا بایـد بنشـینیم و با هم 

مشـورت کنیـم و ببینیـم چـه تصمیمـی بگیریـم کـه به نفع 

پرسـپولیس باشد.« 

اینکـه پرسپولیسـی ها به شـدت مخالـف تعطیلـی رقابت ها 

بودنـد و حـالا آنهـا بـا ایـن اتفاق مواجـه شـده اند، می تواند 

در روزهـای آتـی جهت گیری هایـی را مقابـل ایـن تصمیـم 

سـازمان لیـگ و سـتاد ملـی مقابلـه بـا کرونـا ایجـاد کنـد. 

امـا مطهـری در ایـن خصـوص گفـت: »کاری از دسـت مـا 

برنمی آیـد کـه بخواهیـم انجـام دهیـم. بـه هـر حـال ایـن 

ویـروس در کشـور مـا مشـکاتی را ایجاد کـرده و امیدواریم 

هرچـه زودتـر ایـن مشـکل مرتفـع و مـردم بـه زندگـی عادی  

بازگردنـد.« موضع گیـری بازیکنـان لیـگ برتـری مقابـل 

تعطیـل نکـردن بازی هـای لیـگ برتـر امـا با موضع باشـگاه 

پرسـپولیس کامـا در تضـاد اسـت. حمیـد مطهـری در 

ایـن خصـوص بـه »فرهیختـگان« گفـت: »اگـر بـه مـوازات 

لیـگ، تمرینـات تیم هـا هـم تعطیـل شـود، می توانـد بـرای 

سـامت بازیکنـان بسـیار مفیـد باشـد. اگـر همـه جوانـب 

ایـن امـر سـنجیده شـده باشـد، ایـن وقفـه می توانـد بـه 

سـامت بازیکنـان، کادرفنـی و مسـئولان برگـزاری بازی ها 

کمـک کنـد، امـا اگـر غیـر از ایـن باشـد، تفاوتـی در ایمنی 

بازیکنـان نخواهـد داشـت. در کل امیـدوارم همـه مـردم 

کشـور و ورزشـکاران از شـر ایـن ویـروس در امـان باشـند.« 

گفتوگو
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آگهی مزایده عمومی
 دانشگاه آزاد اسامی واحد تاکستان در نظر دارد بوفه دانشجویی این واحد 

دانشگاهی را از طریق مزایده عمومی به پیمانکار واجد شرایط به اجاره واگذار 

نماید .لذا کلیه متقاضیان می توانند با واریز مبلغ 300/000 ریال برای شرکت در 

مزایده به شماره حساب 0105057474000 نزد بانک ملی به نام دانشگاه آزاد 

اسامی واحد تاکستان بابت خرید اسناد و با مراجعه به اداره حقوقی دانشگاه واقع 

در تاکستان کیلومتر 5 جاده همدان مجتمع آموزشی دانشگاه آزاد اسامی واحد 

تاکستان نسبت به خرید اسناد اقدام نمایند.)شماره تماس 02835270171(

- مهلت خرید اسناد مزایده و تحویل آن از تاریخ آگهی 10 روز کاری می باشد.

- محل تحویل اسناد و پاکت پیشنهاد قیمت دفتر حراست واحد واقع در ساختمان 

اداری طبقه دوم 

- تضمین شرکت در مزایده مبلغ 10/000/000 ریال می باشد که به صورت واریز 

به حساب شماره 0105057474000 نزد بانک ملی شعبه دانشگاه آزاد اسامی 

واحد تاکستان و یا ضمانتنامه بانکی می باشد.

- هزینه آگهی بر عهده برنده مزایده می باشد.

- دانشگاه در رد یا قبول کلیه پیشنهادات اختیار کامل دارد.

- به پیشنهادهای مشروط، مبهم و فاقد سپرده ترتیب اثر داده نخواهد شد.

- شرکت در مزایده و دادن پیشنهاد قیمت به منزله قبول اختیارات و تکالیف دستگاه 

مزایده گذار و آیین نامه معامات دانشگاه آزاد اسامی می باشد.

پیشنهاد های واصله باید در دو پاکت جداگانه )الف( حاوی اسناد و مدارک و تضمین 

شرکت در مزایده و )ب( حاوی پیشنهاد قیمت باشد. در صورت نقص مدارک لازم 

در پاکت )الف( از بازگشایی پاکت )ب( خودداری خواهد شد.

مرحله دوم

مدرك دانشـــنامه پایان تحصیات اینجانب خدیجه بهاروندی فرزند 

شیرمراد به شماره شناسنامه 53 صادره از خرم آباد در مقطع كارشناسی 

ناپیوسته رشته حسابداری صادره از دانشگاه آزاد اسامی واحد دورود 

با شـــماره 0666954 مفقود گردیده است و فاقد اعتبار می باشد. از 

یابنده تقاضا می شـــود اصل مدرك را به دانشـــگاه آزاد اسامی واحد 

دورود به نشانی میدان حضرت ابوالفضل )ع( مجتمع دانشگاهی كد 

پستی 6881699999 ارسال نماید.

آگهی مناقصه
 1-  دستگاه مناقصه گذار: دانشگاه آزاد اسامی واحد بم

 2-  موضوع و میزان مناقصه: احداث گلخانه هیدروپونیک در مساحت 

حدود 10 هزار مترمربع واقع در سایت  دانشگاه شامل  اجرای سازه و 

پوشش گلخانه

 3-  مبلغ سپرده 200/000/000ریال به صورت ضمانت نامه بانکی و یا 

واریز به حساب 0105599170001 به  نام  دانشگاه آزاد اسامی واحد 

بم با شناسه واریز 1010019035877 

 4-   مهلت و محل دریافت اسناد مناقصه: بلوار حوزه و دانشگاه – دانشگاه 

WWW.iau Bam  آزاد اسامی واحد بم-دبیرخانه و یا مراجعه  به  سایت

 5-  مهلت تحویل اسناد مناقصه: از روز پنجشنبه مورخ 98/12/15 

لغایت شنبه 98/12/24 ساعت 12:00 

 6-  زمان بازگشایی پاکات: شنبه 98/12/24 ساعت 14:00 

انتخابـات فدراسـیون فوتبـال قـرار بـود 25 اسـفندماه 

برگزار شـود که با دسـتور فیفا گویا ممنوعیت برگزاری 

آن صـادر شـد و بایـد ابتـدا اساسـنامه را اصـاح کـرد و 

سـپس به فکر مراحل بعدی بود. این درحالی اسـت که 

در کشـور پهنـاور و گسـترده ایـران 2 انتخابـات مجلـس 

و ریاسـت جمهوری کـه دو انتخابـات مهـم و تاثیرگـذار 

در نقشـه سیاسـی و اجتماعـی و در مجمـوع بـر جامعـه 

بـه شـمار می رونـد، در یـک تاریـخ مشـخص و در همـان 

موعد انتخابات شـان در سـطح گسـترده در کل کشـور 

بـا حضـور میلیونـی رای دهنـدگان برگـزار می شـوند و از 

تاریخی که مسـئولان اعام کرده اند، حتی یک روز هم 

جابه جـا نمی شـود، امـا در همیـن کشـور انتخابـات یک 

فدراسـیون کـه میـزان اعضـای مجمعـش بعـد از اصاح 

اساسـنامه بـه کمتـر از 8۰ نفـر رسـیده اسـت، همیشـه 

دچـار چالـش و دغدغه رسـانه ها و اهالی فوتبال اسـت.

سـال 94 نیـز انتخابـات باید اسـفندماه برگزار می شـد، 

امـا انتخابـات فـوق لغـو و بـه اردیبهشـت 95 موکـول 

شـد و دوره ریاسـت فدراسـیون از سـال 9۰ بـه جـای 4 

سـال، حـدود 4 سـال و 3 مـاه طـول کشـید. نکته بعدی 

اینکـه در انتخابـات سـال 9۰ نیـز مشـکات و مسـائلی 

وجـود داشـت کـه در آن بـروز پیدا کرده و حتی در سـال 

86 کـه کمیتـه انتقالـی اساسـنامه را نوشـت، در زمـان 

ثبت نـام کاندیداهـا، مشـکات سـاختاری بـه وجود آمد 

کـه باعـث شـد زمـان انتخابـات در آن سـال یکـی دو بـار 

دسـتخوش تغییراتـی بشـود و الان هـم بـرای انتخابـات 

فعلـی همیـن مشـکات بـه وجـود آمـده اسـت. در ایـن 

رابطـه و به خصـوص ابهامـات و سـوالاتی کـه در جهـت 

برگـزاری انتخابـات فدراسـیون فوتبـال وجـود دارد، بـا 

علـی دهقانـی، معـاون اسـبق دبیـرکل فدراسـیون بـه 

صحبـت پرداختیـم کـه متـن ایـن گفت وگـو را در ادامـه 

می خوانیـد:

درخصـوص همـه ابهاماتـی کـه در راسـتای برگـزاری 

انتخابـات فدراسـیون فوتبال وجـود دارد، اگر بخواهیم 

دسـت بـه آسیب شناسـی بزنیـم و چرایـی آن را بررسـی 

کنیـم، چـه چیـزی بـه ذهـن شـما می رسـد؟ 

ایـن موضـوع دلایـل متعـددی دارد کـه می توانیـم بـه برخی 

مشکات داخلی و مشکات دیگری که از درون به نهادهای 

بین المللـی مخابـره می شـود، اشـاره کنیـم که به عنـوان کد 

دادن از آن نـام بـرده می شـود. در کل سـوالات بی شـماری 

در ایـن خصـوص وجـود دارد کـه باید آنها را مطـرح کرد. اول 

اینکه هیات اجرایی و نظارتی  AFC و فیفا تابسـتان امسـال 

بـه ایـران سـفر کـرده و جلسـاتی را بـا اعضـای هیات رئیسـه و 

حقوقدان هـا برگـزار کردنـد. ایـن جلسـات چـرا در آن زمـان 

علنی نشـده و گزارشـی از آن به رسـانه ها مخابره نشـد یا چرا 

اصـولا کسـی از برگـزاری آنهـا خبـر نداشـت؟ چـرا هیچ کس 

نمی دانسـته کـه فیفـا و   AFC بـه اساسـنامه مـا ایـرادات 

زیـادی گرفته انـد و ایـن ایـرادات را تـا جایی دنبـال کردند که 

کارشان به سفر به ایران و برپایی جلسات متعدد با مسئولان 

فدراسـیون کشـیده شـد و درنهایـت چارچوب هایـی را بـرای 

اصاح اساسـنامه بنـا نهادند.

حـالا ایـن سـوال پیـش می آیـد کـه چـرا بعـد از اینکه این 

هیـات رفـت و ایـن چارچوب هـا را تعییـن کـرد، تـا حدود 

دی مـاه کـه آقـای تـاج اسـتعفا داد، هیچ حرکـت و تاش 

و اراده ای بـرای اجـرای منویـات فیفـا و AFC برای اصاح 

اساسـنامه انجام نشد؟

دقیقـا ایـن هـم یکـی از ابهامات اسـت و باید پرسـید عاوه بر 

اینکـه هیـچ اراده ای نبـود، حتـی یـک نفـر هم هیـچ اقدامی 

بـرای اصاحـات انجـام نـداد تا پس از آن، اساسـنامه شـکل  

گرفتـه، تصویـب و سـپس اجرایـی شـود. نکتـه بعـدی اینکه 

وقتـی تاریـخ برگزاری انتخابات 25 اسـفند تعیین می شـود، 

چـرا فیفـا بـه صـورت ناگهانی نامـه می زند که بایـد انتخابات 

بـا اساسـنامه جدیـد برگـزار شـود. ایـن درحالـی اسـت که از 

اواخـر بهمـن مـا فیفـا را بـرای برگـزاری انتخابـات در جریـان 

گذاشـتیم و چـرا فیفـا دو سـه هفتـه قبـل از انتخابـات در 

نامـه ای بـه فدراسـیون اعـام می کنـد کـه انتخابـات را بـا 

اساسـنامه ای کـه مـا چارچوب هـای آن را مشـخص کـرده 

و بـر سـر آن بـه توافـق رسـیدیم، بایـد انجـام بدهیـد. اینهـا 

همـه نشـان می دهـد کـه مـا با وجـود اینکه توانایـی برگزاری 

انتخابات  مهمی ازجمله انتخابات مجلس، شوراها، خبرگان 

رهبـری و ریاسـت جمهوری را داریـم، از اجـرای انتخابـات 

فدراسـیون فوتبال در زمانی که موعد آن از قبل مقرر شـده، 

عاجـز هسـتیم و آن هـم دلیلی ندارد جز اینکـه افراد ذی نفع 

بـرای اینکـه بتواننـد اسـتفاده لازم را از شـرایط ببرنـد، تـاش 

می کننـد ایـن انتخابـات دسـتخوش تغییراتی شـود.

حـالا اگـر رایزنی هـا و گمانه زنی هـا بـرای فیفـا مثمرثمـر 

واقع نشـد و تاکید داشـتند که انتخابات بعد از اصاح 

اساسنامه و در تاریخ دیگری برگزار شود، باید چه کرد؟

معتقـدم بایـد مجمـع فدراسـیون فوتبـال کـه در تاریخ 25 

اسـفند تشـکیل می شـود، یـک کمیتـه انتقالـی را بـرای 

اداره امـور تعییـن کنـد، چون هیات رئیسـه درحـال حاضر 

توان اجرای درسـت اصولی که باید اساسـنامه را تشـکیل 

بدهـد، نـدارد، چـون رئیـس فدراسـیون بـه علـت بیمـاری 

اسـتعفا کـرده، نایب رئیـس، فدراسـیون را تـرک کـرده و از 

سـوی دیگـر آقـای شـیعی عضـو هیات رئیسـه بـا اسـتعفا 

از باشـگاه پیـکان عمـا دیگـر نمی توانـد در هیات رئیسـه 

باشـد. الان ایـن هیات رئیسـه بـا 6 نفـر اداره می شـود  و 

ریاسـت فدراسـیون بـا حکـم سرپرسـتی بـه اداره امـور 

می پـردازد. دبیـرکل نیـز شـامل بندهـای منـدرج در ماده 

60 نمی شـود کـه درنتیجـه دبیـرکل هم به صـورت قانونی 

در جایـگاه خـود قـرار نـدارد. بنابرایـن بـه عقیـده بنده اگر 

انتخابـات در تاریـخ 25 اسـفند برگـزار نشـود، مجمـع باید 

تشـکیل و بعـد از تشـکیل شـدن مجمـع، اعضـای آن بایـد 

افـرادی را بـرای حضـور در کمیتـه انتقالـی تعییـن کننـد.

آخرین بـار ایـن کمیتـه در زمانـی در فوتبـال ایـران 

تعییـن شـد کـه تعلیـق بودیـم. امـا الان بایـد بـا هـدف 

دیگری تشکیل شود؟ در این خصوص بیشتر توضیح 

می دهیـد؟

 ایـن کمیتـه می توانـد ماننـد هیات رئیسـه فدراسـیون 

9 نفره باشـد و رئیس آن نیز در حکم سرپرسـت فدراسـیون 

اسـت و وظیفـه ایـن کمیتـه تهیه و تنظیم اساسـنامه جدید 

فدراسیون-براسـاس آنچـه فیفـا چارچوب بنـدی کـرده- بـا 

اسـتناد و احتـرام بـه قوانیـن مدنـی کشـور اسـت، بعـد از 

گرفتـن تاییدیـه کـه بهتـر اسـت آن را بـرای تصویـب بـه 

کمیسـیون ها و سـپس صحـن علنـی مجلـس بفرسـتند؛ 

درنهایـت آن را بـه فیفـا ارسـال و تاییدیـه نهایـی را اخـذ 

می کننـد. سـپس بـا سـاختار و قوانیـن جدیـد کـه در 

اساسـنامه آمـده، انتخابـات برگـزار شـده و کمیتـه انتقالی 

نیـز فدراسـیون را بـه منتخبـان اعضـای مجمـع بـرای 

هیات رئیسـه و ریاسـت منتقـل می کنـد. 

گفته می شـود فیفا برخی دخالت ها را برنمی تابد.

ایـن موضـوع به آن شـکلی نیسـت کـه گفته می شـود بلکه 

فیفـا زمانـی دخالـت عوامـل بیرونـی را جریمـه می کنـد که 

بعـد از رای گیـری اعضـای مجمع، یک عامـل بیرونی بیاید 

و منویـات ذهنـی خـود را براسـاس منافعی کـه دارد، لحاظ 

کنـد. تاییـد صاحیت هـا بـه هیچ عنوان دخالـت دولت در 

امـور هیـچ فدراسـیونی تلقـی نمی شـود، بـرای اینکـه هـر 

کشـوری قوانیـن خـود را دارد و خـود فیفـا هـم از قوانیـن 

تجـارت کانتـن زیرنظـر قانـون مدنـی کشـور سـوئیس ماده 

66 تبعیـت می کنـد. بنابرایـن دخالت دولـت زمانی لحاظ 

می شـود که مجمع رایی را داده و افرادی را منسـوب کرده 

باشـد، امـا یـک عامـل بیرونـی بیایـد و و ایـن رای را نادیـده 

بگیـرد و تصمیـم خـود را لحـاظ کند. 

چرا اساسنامه در مجلس تصویب شود؟

چـون خـود دولـت وقتـی لایحـه ای را تصویب می کنـد آن را 

بـرای قانونـی شـدن بـه مجلـس می فرسـتد و بهتر اسـت به 

یکبـاره ایـن اساسـنامه به مجلس ارسـال شـود. 

صحبت پایانی... 

به نظرم اگر انتخابات 25 اسـفندماه برگزار نشـود، اعضای 

مجمـع بایـد کمیتـه انتقالـی تشـکیل بدهنـد و یـک نفر در 

ایـن کمیتـه ریاسـت را برعهـده گرفتـه، اساسـنامه را تهیـه و 

تنظیـم کنـد، امور فدراسـیون و فوتبـال را به صورت طبیعی 

و روالـی کـه دارد، ادامـه دهنـد و بعـد از تاییـد اساسـنامه و 

موافقت هـای اخذشـده از مجلـس و فیفـا، انتخابات جدید 

بـا رویکـرد جدیـد برگـزار شـود و درنهایـت منتخبـان مجمع 

وارد کارزار فوتبال کشـور شـوند. 

بررسی ابهامات انتخابات فوتبال در گفت وگوی »فرهیختگان« با دهقانی، معاون اسبق فدراسیون

مجمع برای اصلاح اساسنامه کمیته انتقالی تشکیل دهد
چرا سفر نمایندگان فیفا و جلسه با سران فدراسیون رسانه ای نشد؟

اراده ای برای اصاح اساسنامه نیست، چون برخی در همین شرایط ذی نفع هستند

 توضیحات فدراسیون فوتبال درباره اصلاح اساسنامه
روابط عمومی فدراسیون فوتبال توضیحاتی درباره روند مکاتبات صورت گرفته با فیفا 

در موضوع اصاح اساسنامه منتشر کرد: با توجه به موضوعات و مسائل مطرح شده در 

رسانه ها پیرامون روند اصاح اساسنامه فدراسیون لازم است مواردی در این خصوص 

به شرح ذیل تشریح شود؛

1- پیرو هماهنگی های انجام شده با مسئولان ذی ربط، جلسه بررسی اساسنامه 

فدراسیون فوتبال در تاریخ 21 و 22 مرداد با حضور نمایندگان فیفا، کنفدراسیون و 

فدراسیون فوتبال در تهران برگزار شد. طی این جلسات اساسنامه استاندارد پیشنهادی 

فیفا به عنوان پیش نویس مطرح شد و بررسی و اصاحات اولیه در آن صورت پذیرفت. 

2- متعاقبا فیفا پیش نویس مذکور را پس از ویرایش و اعمال نظرات اصاحی فدراسیون 

ارسال و درخواست کرد بررسی های مورد نیاز نهایی در چارچوب قوانین و مقررات انجام 

و در صورت تایید برای فیفا ارسال شود. 

3- در فرآیند اصاح و به روزرسانی نهایی اساسنامه، دو جلسه در آبان ماه 98 با حضور 

رئیس وقت، نایب رئیس دوم، سرپرست دبیرکلی، رئیس کمیته حقوقی و تدوین مقررات 

و رئیس دپارتمان  بین الملل در فدراسیون برگزار شد و درنهایت با توجه به در پیش بودن 

مجمع انتخاباتی فدراسیون و فرصت اندک تا آن موعد و به منظور پیشگیری از هرگونه 

شائبه دخالت یا مهندسی انتخابات در صورت تغییر اساسنامه پیش از مجمع انتخاباتی 

مقرر گردید فرآیند تغییر اساسنامه پس از برگزاری انتخابات در دستور کار قرار گیرد و 

تیم مدیریتی بعدی عهده دار این مهم شود. 

4- نمایندگان فیفا و کنفدراسیون در اساسنامه  جدید پیشنهادی بر چند موضوع 

تصریح داشتند که یکی از آنها عدم حضور وزیر و معاون محترم وزیر ورزش و جوانان در 

مجمع انتخاباتی  فدراسیون فوتبال بود که این موضوع با مخالفت رسمی فدراسیون 

در همان نشست همراه بود اما نمایندگان اعزامی فیفا و کنفدراسیون نپذیرفتند. 

مسئولان فدراسیون با تاکید  بر نقش حمایتی وزارت ورزش و جوانان از فدراسیون 

فوتبال بر این موضوع تصریح داشتند که همراهی و همگامی دولت با فوتبال مانند 

همه کشورهای دنیا تبعات مثبتی در فرآیند موفقیت این ورزش داشته و خواهد داشت. 

گفتنی است گزینش ارکان قضایی فدراسیون توسط مجمع هم از دیگر موارد مطروحه 

در اساسنامه جدید بود. 

5- نکته قابل توجه اینکه فیفا در هیچ یک از مکاتبات ذکرشده اشاره ای به الزام برگزاری 

انتخابات پس از تصویب اساسنامه جدید نداشت و صرفا پس از اعام تاریخ برگزاری 

انتخابات این موضوع مطرح شد. توضیح مهم دیگر اینکه مکاتبات چهار موردی مدنظر 

فیفا به صورت نامه رسمی به رئیس و دبیرکل نبوده و پیگیری صرفا به صورت پست 

الکترونیک و پرسش و پاسخ از واحد بین الملل بوده که پاسخ های لازم هم متعاقبا 

توسط این واحد ارائه گردیده است. 

6- به صورت موازی و به دنبال جلسات رئیس وقت فدراسیون با مسئولان وزارت ورزش و 

جوانان و اظهارنظر دکتر داورزنی، معاون محترم وقت توسعه ورزش قهرمانی و حرفه ای 

وزارت ورزش و جوانان مبنی بر طی مراحل اول و دوم بررسی اساسنامه فدراسیون فوتبال 

و بررسی نهایی آن در هیات محترم دولت در مورخ 2 مرداد 98، رئیس وقت فدراسیون 

در ماه های بعد به همراه دکتر احمدی، معاون محترم وزارت ورزش و جوانان در تمامی 

کمیسیون های مرتبط در هیات دولت شرکت کردند. 

لذا فدراسیون فوتبال در این مدت پیگیری لازم را برای اخذ مصوبه اساسنامه فعلی نیز به 

عمل آورده بود تا این اساسنامه به تایید نهایی هیات محترم وزیران برسد اما تا به حال این 

اتفاق رخ نداده و اساسنامه همچنان در کمیسیون مربوطه در انتظار تصویب نهایی است. 

محمدرضاحاجیعبدالرزاق
روزنامهنگار
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